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Närvarande: 
Victoria Holmqvist Ordförande 
Johan Henriksson Vice ordförande 
Jackline Georgsson Kommunikationsansvarig 
Filip Nordström Utbildningsansvarig 
Johanna Blom  Projektansvarig 
Sofie Jacobsson Fastighetsansvarig  
Vendla Karlsson Eventansvarig 
Oscar Jonsson Näringslivsansvarig  
 
Frånvarande: 
Carin Hellberg  Ekonomiansvarig 
 
Adjungerande:  
Ida Karlsson Novischveckorna (lämnade 14:42 efter punkt 8) 

 

1.  Mötet öppnar  Victoria Holmqvist öppnade mötet 

2.  Fastställande av röstlängd  Röstlängden fastställdes till 9 
röstberättigade. 

3.  Mötesfunktionärer  Victoria Holmqvist valdes till 
Mötesordförande  
Jackline Georgsson valdes till 
sekreterare.  
Kim Kihlström valdes till justerare, 
tillika rösträknare 

4.  Adjungerade  Ida Karlsson - Novischveckorna 

 



5.  Fastställande av dagordning  Fastställdes. 

6.  Presentationsrunda  - 

7.  Föregående protokoll  Föregående mötesprotokoll lades 
till handlingarna. 

8. 
 

Information inför Novischveckorna  Ida informerade om projektet. 
Allting ligger bra till. 
Tillståndsansökan är godkänd. 
Styrelsen är informerad om när de 
ska hjälpa till under veckorna och 
var de ska representera Agora.  
Adjungerande lämnade 14:42. 

9.  Information: Presidiebeslut - byte av 
bokföringsprogram 

Styrelsen är informerad. 

10.  Beslut: Datum på tacksittning och 
inbjudan för nya studenter. 
 

Datum för höstens tacksittning 
beslutas till den 7 december 2019.  
Datum för Agoras informationskväll 
hade två förslag: 13 september och 
18 september.  
Mötet beslutade den 13 
september 2019. 

11. 
 

Beslut: Utlysning av projektledare 
Agora-dagen 2020 

Förslag: utlysning 13 september  
Förslag: utlysning 9 september 
Mötet beslutade att utlysa 
projektledare till Agora-dagen den 
9 september.  
 

12.  Diskussion: Byte av logga  Kim föreslog att arbeta med 
logotypen i 
marknadsföringsutskottet och ta 
fram ett förslag till höstmötet. 
Mötet diskuterade ämnet.  

13.  Diskussion: Campus Helsingborg 
20-årsjubileum  

Victoria informerar att Campus 
Helsingborg planerar ett 
20-årsjubileum och öppnar upp för 
diskussion kring vad Agora vill 
göra. Mötet diskuterade ämnet. 
 
 

 



14.  Beslut: Datum och budget för kickoff 
2019 

Mötet beslutade att kickoffen ska 
ske den 4-6 oktober 2019. 
Mötet beslutade att sätta 
budgeten på 8000 kr.  

15.  Diskussion: Preliminära datum för 
HT19 

Mötet diskuterade datumen.  
 

16.  Diskussion: Agoras närvaro på U2  Mötet diskuterade hur Agora ska 
närvara på U2 under det 
kommande året.  

17. 
 

Information: Beställning av kläder till 
styrelsen 

Victoria och Oscar informerade om 
de beställda kläderna.  

18.  Övriga frågor:   a) Vendla tar upp ett 
evenemang - Hälsningsgillet 
den 6 september. Vendla 
ska undersöka om Agora ska 
närvara.  

b) Sofie uppmärksammar om 
vilka i styrelsen som ska gå 
A-cert utbildningen.  

c) Vendla informerar om ett 
samarbetsförslag som mötet 
avslår. 

19.  Mötet avslutas   

 
 

   
 
 

 
 

 


